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 PROTOKÓŁ NR 22/20 
POSIEDZENIA KOMISJI SPRAW SPOŁECZNYCH I ZDROWIA  

RADY POWIATU W GRYFINIE 
- zdalny tryb obradowania-  
z dnia 25 listopada 2020 r. 

  
 
Posiedzenie rozpoczęło się o godz. 14.30 i trwało do godz. 16.05 w trybie zdalnym.  
W posiedzeniu udział wzięło 5 członków komisji (lista obecności - zał. nr 1), Wicestarosta 
Gryfiński Ewa Dudar, Sekretarz Powiatu Andrzej Krzemiński, Skarbnik Powiatu Jolanta 
Staruk, Dyrektor Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie w Gryfinie Bożena Stawiarska,  
Z-ca Naczelnika Wydziału Transportu i Komunikacji Urszula Przetak, Naczelni Wydziału 
Edukacji, Kultury, Sportu i Turystyki Elżbieta Lorenowicz-Bień, Inspektor Wydziału 
Zarządzania Kryzysowego Krzysztof Krawczyk. Posiedzenie otworzył, stwierdził kworum  
i w trybie zdalnym obradowania, poprowadził Przewodniczący Sławomir Terebecki. 
Głównym tematem posiedzenia była analiza i opiniowanie projektów uchwał na XXIII sesję 
Rady Powiatu w Gryfinie. Powiatu w Gryfinie oraz zapoznanie się z aktualną informacją 
przedstawianą przez przedstawiciela Zarządu Powiatu na temat postępów rozbudowy Szpitala 
Powiatowego w Gryfinie oraz z aktualną sytuacją dot. pracy i sytuacji finansowej szpitala, a 
także monitorowanie, nadzorowanie i opiniowanie problemów związanych z zagadnieniami 
oświatowymi w Powiecie Gryfińskim w tym funkcjonowania oświaty specjalnej. 
 
Ad. 2  
Porządek obrad 22 posiedzenia Komisji Spaw Społecznych i Zdrowia Rady Powiatu  
w Gryfinie - zdalny tryb obradowania  -  został przedstawiony, stanowi zał. nr 2.  
 
 
Ad. 3  
Protokół nr 21/20 posiedzenia Komisji Spraw Społecznych i Zdrowia został przyjęty 
jednogłośnie (4 za, 0 przeciw, 0 wstrz. się). 
 
 
Ad. 4  
Analiza i opiniowanie projektów uchwał na XXIII sesję Rady Powiatu w 
Gryfinie.  
 

I. Informacja Zarządu Powiatu o stanie realizacji zadań oświatowych Powiatu 
Gryfińskiego w roku szkolnym 2019/2020 (druk nr 1/XXIII). 

 
- brak zapytań 
 
 
Ad.5   
Monitorowanie, nadzorowanie i opiniowanie problemów związanych  
z zagadnieniami oświatowymi w Powiecie Gryfińskim w tym 
funkcjonowania oświaty specjalnej. 
 
Przewodniczący komisji Sławomir Terebecki powiedział, że członkowie komisji otrzymali 

materiał pt. Monitorowanie, nadzorowanie i opiniowanie problemów związanych  
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z zagadnieniami oświatowymi w Powiecie Gryfińskim w tym funkcjonowania oświaty 

specjalnej, który stanowi zał. nr 3. 

 

Przewodniczący komisji Sławomir Terebecki zapytał czy w związku z tym, iż szkoły 

realizują podstawę programową w trybie zdalnym, to przynosi to oszczędności finansowe dla 

budżetu Powiatu. 

 

Naczelni Wydziału Edukacji, Kultury, Sportu i Turystyki Elżbieta Lorenowicz-Bień 

odpowiedziała, że szkoły i tak są ogrzewane, sprzątane, nauczyciele mają normalnie 

wypłacane pensje, pracownicy administracyjni pracują w większości zdalnie i mają inne 

obowiązki, więc na ten moment Naczelnik nie widzi żadnych oszczędności w związku  

z nauczaniem zdalnym. 

 

Ad. 4 cd 
Analiza i opiniowanie projektów uchwał na XXIII sesję Rady Powiatu w 
Gryfinie.  
 
II. Projekt uchwały Rady Powiatu w Gryfinie w sprawie przyjęcia „Programu 

współpracy Powiatu Gryfińskiego z organizacjami pozarządowymi oraz innymi 
podmiotami prowadzącymi działalność pożytku publicznego w 2021 roku” (druk 
nr 4/XXIII). 

 
Naczelnik Wydziału Edukacji, Kultury, Sportu i Turystyki Elżbieta Lorenowicz-Bień 

powiedziała, że zadania priorytetowe na rok 2021 są takie same jak w roku poprzednim,  

a mianowicie: 

1)  pomoc społeczna, w tym pomoc rodzinom i osobom w trudnej sytuacji życiowej oraz 

wyrównywania szans tych rodzin i osób - jednostka organizacyjna odpowiedzialna za 

realizację  

2)   wspieranie rodziny i systemu pieczy zastępczej - jednostka organizacyjna odpowiedzialna 

za realizację PCPR; 

3) działalność na rzecz osób niepełnosprawnych - jednostka organizacyjna odpowiedzialna  

za realizację PCPR; 

4) udzielanie nieodpłatnej pomocy prawnej oraz zwiększania świadomości prawnej 

społeczeństwa - komórka organizacyjna odpowiedzialna za realizację – Wydział Organizacji  

i Informacji; 

5)    ochrona i promocja zdrowia, w tym działalność lecznicza w rozumieniu ustawy z dnia 
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15 kwietnia 2011 r. o działalności leczniczej (Dz. U. z 2020 r. poz. 295 i 567) - komórka 

organizacyjna odpowiedzialna za realizację – Wydział Edukacji; 

6)   kultura, sztuka, ochrona dóbr kultury i dziedzictwa narodowego - komórka organizacyjna 

odpowiedzialna za realizację Wydział Edukacji; 

7)   wspieranie i upowszechnianie kultury fizycznej - komórka organizacyjna odpowiedzialna  

za realizację – Wydział Edukacji; 

8)   turystyka i krajoznawstwo - komórka organizacyjna odpowiedzialna za realizację – 

Wydział Edukacji; 

9)   ratownictwo i ochrona ludności - komórka organizacyjna odpowiedzialna za realizację – 

Wydział Zarządzania Kryzysowego. 

Na realizację zadań publicznych objętych niniejszym programem szacuje się kwotę 

w wysokości 14 856 473,00 zł z czego na zadania realizowane przez PCPR – 14 588 473,00 

zł, są to: 

 działalność 3 domów pomocy społecznej – 12 983 706,00 zł, 

 działalność 2 warsztatów terapii zajęciowej – 1 484 267,00 zł, 

 zajęcia klubowe w warsztatach terapii zajęciowej – 40 500,00 zł, 

 dofinansowanie zadań z zakresu sportu, kultury – 50 000,00 zł, 

 zadania zlecone z zakresu rehabilitacji społecznej i zawodowej osób 

niepełnosprawnych – 30 000 zł, 

 
Komisja przyjęła jednogłośnie przedstawiony projekt (4 za; 0 przeciw, 0 wstrz. się). 
 
Wideokonferencję opuściła Naczelnik Wydziału Edukacji, Kultury, Sportu i Turystyki Elżbieta 
Lorenowicz-Bień. 
 
 
 
III. Projekt uchwały Rady Powiatu w Gryfinie w sprawie wyrażenia zgody  

na ustanowienie służebności gruntowej na nieruchomości stanowiącej własność 
Powiatu Gryfińskiego, położonej w obrębie Kołowo, gmina Stare Czarnowo 
(druk nr 2/XXIII) 

 
Naczelnik Wydziału Gospodarki Nieruchomościami i Nadzoru Właścicielskiego Lucyna 

Zawierucha powiedziała, że właściciele nieruchomości znajdującej się na działce nr 40/7 

wystąpili z wnioskiem o ustanowienie przejścia i przejazdu w celu zapewnienia nowo 

wydzielonej działce dostępu do drogi publicznej. Stosownie do § 2 uchwały Rady Powiatu 

w Gryfinie Nr XV/173/2008 z dnia31 stycznia 2008 r. w sprawie określenia zasad nabywania, 

zbywania i obciążania oraz wydzierżawiania lub wynajmowania i użyczania nieruchomości 
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lub ich części stanowiących własność Powiatu Gryfińskiego potrzebna jest zgoda Rady w tym 

zakresie. Służebność będzie odpłatna i zawarta w formie aktu notarialnego. 

 

Przewodniczący komisji Sławomir Terebecki zapytał jak wygląda forma płatności za taką 

służebność. 

 

Naczelnik Wydziału Gospodarki Nieruchomościami i Nadzoru Właścicielskiego Lucyna 

Zawierucha odpowiedziała, że opłata za służebność jest ponoszona jednorazowo a jej 

wysokość wycenia Rzeczoznawca.  

 
Komisja przyjęła jednogłośnie przedstawiony projekt (4 za; 0 przeciw, 0 wstrz. się). 
 
 
IV. Projekt uchwały Rady Powiatu w Gryfinie w sprawie wyrażenia zgody  

na oddanie w najem w trybie bezprzetargowym na czas oznaczony dłuższy  
niż 3 lata nieruchomości stanowiących własność Powiatu Gryfińskiego, 
położonych w obrębie ewidencyjnym 3 m. Moryń, gmina Moryń (druk  
nr 3/XXIII): 
 

Naczelnik Wydziału Gospodarki Nieruchomościami i Nadzoru Właścicielskiego Lucyna 

Zawierucha odpowiedziała, że Zarząd Powiatu w Gryfinie ogłosił otwarty konkurs ofert  

na realizację zadania Powiatu Gryfińskiego z zakresu pomocy społecznej pn. "Prowadzenie 

Domu Pomocy Społecznej działającego na terenie powiatu gryfińskiego w miejscowości 

Moryń, przeznaczonego dla 120 dorosłych osób niepełnosprawnych intelektualnie".  

Zadanie to będzie realizowane na podstawie zawartej umowy od dnia 01 stycznia 2021 r. do 

dnia 31 grudnia 2025 r. Realizacja zadania prowadzona będzie przez podmiot wyłoniony 

w toku ww. procedury konkursowej na nieruchomościach zabudowanych, stanowiących 

własność Powiatu Gryfińskiego, 

 
Komisja przyjęła jednogłośnie przedstawiony projekt (4 za; 0 przeciw, 0 wstrz. się). 
 
Wideokonferencję opuściła Naczelnik Wydziału Gospodarki Nieruchomościami i Nadzoru 
Właścicielskiego Lucyna Zawierucha. 
 
 

V. Projekt uchwały Rady Powiatu w Gryfinie w sprawie zmiany uchwały  
nr XVI/114/2020 Rady Powiatu w Gryfinie z dnia 30.04.2020 r. w sprawie 
określenia zadań, na które przeznacza się środki Państwowego Funduszu 
Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych w 2020 r. (druk nr 5/XXIII): 
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Dyrektor Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie Bożena Stawiarska powiedziała,  

że z     uwagi   na    dużą    ilością   wpływających   wniosków    na    zadanie   dotyczące 

dofinansowania   zaopatrzenia   w  sprzęt  rehabilitacyjny,   przedmioty   ortopedyczne  

i    środki    pomocnicze,   przyznawane   osobom   niepełnosprawnym   na   podstawie 

odrębnych przepisów istnieje konieczność przeniesienia niewykorzystanych   środków  

z innych paragrafów na   to   zadanie.   W   chwili   obecnej   na   wskazanym   zadaniu   

pozostało   jedynie 26.373,54  zł i na pewno nie zaspokoi to potrzeb osób wnioskujących. 

 

Przewodniczący komisji Sławomir Terebecki zapytał czy trwająca w 2020 r. pandemia 

koroawirusa miała wpływ na przesunięcie środków w PCPR i realizację zaplanowanych 

zadań. 

 

Dyrektor Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie Bożena Stawiarska odpowiedziała,  

że tak. W związku  z  zaostrzeniem  epidemii  koronowirusa  i  brakiem możliwości 

zrealizowania turnusów  rehabilitacyjnych dla osób  niepełnosprawnych  zaplanowanych na 

2020 r., na   zadaniu ich dotyczącym pozostały  niewykorzystane   środki w kwocie  

23.300,00 zł. 

 
Komisja przyjęła jednogłośnie przedstawiony projekt  (4 za; 0 przeciw, 0 wstrz. się). 
 
 
 
VI. Projekt uchwały Rady Powiatu w Gryfinie w sprawie przyjęcia Powiatowego 

Programu Przeciwdziałania Przemocy w Rodzinie oraz Ochrony Ofiar Przemocy 
w Rodzinie w Powiecie Gryfińskim w latach 2021-2025 (druk nr 6/XXIII) 

 
Dyrektor Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie Bożena Stawiarska powiedziała,  

że Program będzie kontynuacją poprzedniego Powiatowego Programu Przeciwdziałania 

Przemocy w Rodzinie oraz Ochrony Ofiar Przemocy w Rodzinie w Powiecie Gryfińskim w 

latach 2016-2020. Będzie zawierał aktualne dane dotyczące przemocy w powiecie 

gryfińskim, analizę poprzednich lat oraz zaktualizowane podstawy prawne. Również 

uwzględnia cele wynikające z Krajowego Programu Przeciwdziałania Przemocy w Rodzinie. 

 
Komisja przyjęła jednogłośnie przedstawiony projekt (4 za; 0 przeciw, 0 wstrz. się). 
 
Wideokonferencję opuściła Dyrektor Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie – Boże 
Stawiarska. 
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VII. Projekt uchwały Rady Powiatu w Gryfinie w sprawie udzielenia dotacji celowej 
Okręgowi Polskiego Związku Wędkarskiego w Szczecinie (druk nr 7/XXIII) 

 
Zastępca Naczelnika Wydziału Ochrony Środowiska, Rolnictwa i Leśnictwa Agata 

Bazydło powiedziała, że proponuje się udzielenie dotacji celowej w wysokości 4 000,00 zł na 

zadanie ,,Ochrona wód i ich brzegów przed zanieczyszczeniem, zwalczanie kłusownictwa 

wodnego, zapewnienie bezpieczeństwa osobom przebywającym  w obrębie akwenów 

wodnych na terenie całego powiatu gryfińskiego poprzez zakup pontonu, pompki elektrycznej 

samochodowej, dwóch kamizelek ratunkowych, aparatu cyfrowego typu super zoom i pięciu 

kamizelek ,,straż rybacka” do użytku podczas patroli strażników Społecznej Straży Rybackiej  

Powiatu Gryfińskiego”,  realizowane przez Okręg Polskiego Związku Wędkarskiego   

w Szczecinie.  

 
Komisja przyjęła jednogłośnie przedstawiony projekt (4 za; 0 przeciw, 0 wstrz. się). 
 
Wideokonferencję opuściła Zastępca Naczelnika Wydziału Ochrony Środowiska, Rolnictwa  
i Leśnictwa Agata Bazydło. 
 
 

Do komisji dołączyła Radna Teresa Sadowska (4+1-5). 
 

VIII. Projekt uchwały Rady Powiatu w Gryfinie w sprawie wyrażenia zgody  
na podpisanie umowy na świadczenie usług w publicznym transporcie 
zbiorowym na terenie Powiatu Gryfińskiego (druk nr 8/XXIII) 

 
Przewodniczący komisji Sławomir Terebecki zauważył, że projekt tej uchwały był 

przedkładany rok temu. Zapytał czy w tym roku zmieniają się kwoty.  

 

Zastępca Naczelnika Wydziału Komunikacji i Transportu Urszula Przetak 

odpowiedziała, że kwoty dofinansowania od Wojewody pozostają bez zmian –  

3 zł do 1 wozokilometra. Zmienia się jedynie okres świadczenia usługi w omawianej linii –  

w przyszłym roku będzie dłuższy o 3 dni, a niżeli było to w roku bieżącym (od 28.06.2021  

do 31.08.2021 r.) 

 

Komisja przyjęła jednogłośnie przedstawiony projekt (5za; 0 przeciw, 0 wstrz. się). 
 
Wideokonferencję opuściła Zastępca Naczelnika Wydziału Komunikacji i Transportu Urszula 
Przetak. 
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IX. Projekt uchwały Rady Powiatu w Gryfinie w sprawie udzielenia pomocy 
finansowej gminie Stare Czarnowo (druk nr 9/XXIII) 

 
Inspektor Wydziału Zarządzania Kryzysowego Krzysztof Krawczyk  powiedział,  

że prezes OSP w Starym Czarnowie złożył wniosek na dofinansowanie zakupu 

podkrzesywarki spalinowej, która kosztuje ok 3200 zł. Aby udzielić pomocy finansowej  

w kwocie 2000 zł potrzebna jest zgoda Rady Powiatu w Gryfinie.  

 
Komisja przyjęła jednogłośnie przedstawiony projekt (5 za; 0 przeciw, 0 wstrz. się). 
 
Wideokonferencję opuścił Inspektor Wydziału Zarządzania Kryzysowego Krzysztof Krawczyk. 
 
 

X. Projekt uchwały Rady Powiatu w Gryfinie w sprawie zmiany budżetu powiatu  
na 2020 rok (druk nr 10/XXIII) 

 
Skarbnik Powiatu Jolanta Staruk powiedziała, że niniejsza uchwała jest uchwałą 

normalizującą wiele spraw finansowych wydziałów i jednostek pod koniec roku.   

Wprowadza się więc zmiany w budżecie roku 2020 w związku z wnioskiem:  

Dyrektora Specjalnego Ośrodka Szkolno – Wychowawczego w Chojnie - podwyżki  

dla nauczycieli; Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie, Dyrektora Poradni Psychologiczno 

– Pedagogicznej w Gryfinie oraz Dyrektora Centrum Placówek Opiekuńczo – 

Wychowawczych w Chojnie w Gryfinie w sprawie  zwrotu przez ZUS 50% składek  

na ubezpieczenia społeczne, zdrowotne pracowników i Fundusz Pracy na podstawie  

art. 31zo ustawy z dnia 2 marca 2020 r. o szczególnych rozwiązaniach związanych  

z zapobieganiem, przeciwdziałaniem i zwalczaniem COVID-19; Dyrektora Zespołu Szkół 

Ponadpodstawowych w Chojnie w sprawie zwiększenia  planu dochodów i wydatków 

dotyczących zadania pn. „Cyfrowy obywatel w cyfrowym świecie”. Zwiększenia dokonuje 

się w związku ze zwrotem przez kontrahentów środków dotyczących zakwaterowania  

w hotelu i transportu z lotniska z powodu nie odbycia się wyjazdu uczestników projektu 

spowodowanego obostrzeniami związanymi z epidemią COVID-19; Dyrektora  

I Liceum Ogólnokształcącego im. Aleksandra Omieczyńskiego w Gryfinie oraz Zastępcy 

Naczelnika Wydziału Komunikacji i Transportu 

 
Komisja przyjęła jednogłośnie przedstawiony projekt (5 za; 0 przeciw, 0 wstrz. się). 
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XI. Projekt uchwały Rady Powiatu w Gryfinie w sprawie zmiany Wieloletniej 
Prognozy Finansowej Powiatu Gryfińskiego na lata 2020-2039 (druk  
nr 11/XXIII) 
 

Skarbnik Powiatu Jolanta Staruk powiedziała, że niniejszą uchwałą wprowadza się zmiany 
wynikające ze zmian w budżecie. 
  
Komisja przyjęła jednogłośnie przedstawiony projekt (5 za; 0 przeciw, 0 wstrz. się). 
 
 

XII. Sprawozdanie z prac Zarządu Powiatu w Gryfinie (druk nr 12/XXIII). 
 
- brak pytań. 
 
 
Ad. 5  
Aktualna informacja przedstawiana przez przedstawiciela Zarządu 
Powiatu na temat postępów rozbudowy Szpitala Powiatowego w Gryfinie 
oraz z aktualną sytuacją dot. pracy i sytuacji finansowej szpitala. 
 
 
Naczelnik Wydziału Remontów, Inwestycji i Zamówień Publicznych Grzegorz Łaniucha  

powiedział, że w tej chwili przygotowywane jest przejście pomiędzy starą i nową częścią 

budynku na poziomie piwnicy. W dniu wczorajszym tj. 24 listopada 2020 r. został odłączony 

stary węzeł, a uruchomiony nowy w związku z czym obydwa budynki ogrzewane są dzięki 

nowemu węzłowi. Na poziomie parteru i pierwszego piętra przygotowane są już ścianki  

pod naproża, natomiast na poziomie poddasza prace zostały wstrzymane, ponieważ  

w związku z przekształceniem szpitala na covidowy, znajdują się tam osoby zakażone 

koronawirusem i na razie uniemożliwione jest przebicie się do wnętrza.     

 
Przewodniczący komisji Sławomir Terebecki zapytał jak wygląda realizacja faktur dla 

kontrahentów – czy w tej kwestii są jakieś zaległości? 

 

Naczelnik Wydziału Remontów, Inwestycji i Zamówień Publicznych Grzegorz Łaniucha  

odpowiedział, że wszystkie kwoty są płacone na bieżąco, jednak ostatnie środki zostały 

przelane jako depozyt sądowy i są one związane z rozliczeniem pomiędzy Generalnym 

Wykonawcą, a Podwykonawcami. 

 
Wideokonferencję opuścił Naczelnik Wydziału Remontów, Inwestycji i Zamówień Publicznych 
Grzegorz Łaniucha   
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Prezes Zarządu Spółki „Szpital Powiatowy w Gryfinie” Sp. z o.o. Piotr Ignaciuk 

powiedział, że strata od września 2020 r. wynosi 1 970 557, 95 zł. Wynika ona w głównej 

mierze ze wzrostu kosztów, które z miesiąca na miesiąc rosną. Po przekształcaniu szpitala  

w tzw. covidowy sam wywóz odpadów zakaźnych zwiększył się z 40 kg miesięcznie  

do ok. 200 kg. Umowa z NFZ po przekształceniu szpitala, na razie nie uległa zmianie i jest  

w formie ryczałtowej, z informacji jakie Prezes szpitala otrzymał od Dyrektora Finansowego 

NFZ  zmiana kontraktu ma być ustalona na podstawie pierwszego kwartału 2019 roku i 

będzie zawierać informacje jaki będzie dodatkowy zysk dla szpitala za usługi medyczne 

wobec pacjentów zarażonych covid-em. Za osoby, które mają saturację powyżej 95 NFZ ma 

wypłacać 330 zł/osobodzień, zaś poniżej 95 – 620 zł/osobodzień. W związku z tym, iż wielu 

pracowników jest na kwarantannie i nastąpiły braki kadrowe, Prezes zmuszony był do 

zlecenia wielu nadgodzin jak również do wprowadzenia zmian w systemie dobowym.  

Prezes Szpitala dodał, że na dzień 24 listopada 2020 r. w szpitalu przebywa 19 osób 

zakażonych koronawirusem, dodatkowo jest wielu pacjentów zakażonych w Zakładzie 

Psychiatrycznym w Nowym Czarnowie oraz 6 pielęgniarek tam pracujących.  

Prezes Szpitala dodał, że odwołał się do Ministra Zdrowia od decyzji Wojewody 

Zachodniopomorskiego w której zleca utworzenie 32 łóżek dla pacjentów covidowych  

w gryfińskim szpitalu prosząc, by ilość łóżek została zmniejszona do 10, a szpital mógł 

funkcjonować również w zakresie dotychczasowych usług medycznych.  

Czekając na odpowiedź Prezes musiał utworzyć 32 łóżka, wyznaczyć strefy tzn. brudne  

i czyste, postawiono czasowe ścianki grodziowe, dzięki pomocy Powiatu Gryfińskiego 

zakupiono sprzęt do dekontaminacji oraz pozostały sprzęt do dezynfekcji oraz środki ochrony 

zewnętrznej takiej jak fartuchy, rękawice, nakładki na buty oraz płyny.  

Ponadto zainstalowano system intercom w celu kontaktu pacjentów z personelem żeby 

ograniczyć kontakt bezpośredni. Jeżeli chodzi o funkcjonowanie poradni przyszpitalnych: 

chirurgiczną, ortopedyczną oraz o pracownię usg to działają nadal, choć w ograniczonych 

godzinach. Prezes poinformował, że szuka rozwiązania na ponowne uruchomienie pracowni 

RTG dla pacjentów POZ i komercyjnych z terenów Powiatu Gryfińskiego– możliwe,  

iż zostaną otwarte stare drzwi szpitala i pacjenci będą mogli wejść bezpośrednio z dworu  

po odkażeniu przez zraszacze, aby nie było konieczności wykonywania zdjęć w Szczecinie. 

Prezes poinformował również, że wypłacił granty dla pracowników ZOL-u i Zakładu 

Psychiatrycznego w Nowym Czarnowie. 
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Przewodniczący komisji Sławomir Terebecki zapytał, czy gdy Wojewoda zalecił 

przekształcanie szpitala na tzw. covidowy to nie zostały uruchomione na to żadne dodatkowe 

środki?  

 

Prezes Zarządu Spółki „Szpital Powiatowy w Gryfinie” Sp. z o.o. Piotr Ignaciuk 

powiedział, że nie otrzymał żadnych dodatkowych środków finansowych w tym zakresie. 

Nadal obejmuje kontrakt z NFZ jak przy „normalnym” szpitalu. Wsparcie Wojewody opiera 

się na zapewnieniu środków ochrony osobistej dla personelu, zapewnienie dodatkowych osób  

do pracy w postaci wojska, Prezes poinformował, że dodatkowo zgłosił się do Wojewody  

z prośbą o pomoc w formie dodatkowych lekarzy, pielęgniarek i sanitariuszek i czeka  

na odpowiedź w tym zakresie.  

 
Przewodniczący komisji Sławomir Terebecki poprosił o wyrażenie opinii prezesa  

czy według niego przekształcenie szpitala w Gryfinie na covidowy przyniesie większe straty 

finansowe a niżeli funkcjonował by on jak dotychczas. 

 
Prezes Zarządu Spółki „Szpital Powiatowy w Gryfinie” Sp. z o.o. Piotr Ignaciuk 

powiedział, że szpital funkcjonuje jako covidowy zbyt krótko, by móc te kwestię 

porównywać pod względem finansowym.  

 

Przewodniczący komisji Sławomir Terebecki zapytał jak długo przewiduje się 

funkcjonowanie szpitala jako covidowego. 

 

Prezes Zarządu Spółki „Szpital Powiatowy w Gryfinie” Sp. z o.o. Piotr Ignaciuk 

powiedział, że w decyzji podane jest, że szpital ulega przekształceniu od 2 listopada do 

odwołania. 

 

Radna Joanna Kostrzewa – czy szpital otrzymał dodatkowe respiratory.   

 

Prezes Zarządu Spółki „Szpital Powiatowy w Gryfinie” Sp. z o.o. Piotr Ignaciuk 

odpowiedział, że na pacjentów wentylowanych mechanicznie potrzebna jest osobna decyzja, 

zaś szpital takiej decyzji nie otrzymał. 
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Radna Joanna Kostrzewa zapytała czy nadal będzie to wyglądać w ten sposób, że pacjenci  

z koronawirusem najpierw trafiają do Szpitala Wojewódzkiego w Szczecinie przy  

ul. Arkońskiej, a potem dopiero do Szpitala w Gryfinie. 

 
Prezes Zarządu Spółki „Szpital Powiatowy w Gryfinie” Sp. z o.o. Piotr Ignaciuk 

odpowiedział, że na te chwilę sytuacja z kierowaniem pacjentów do poszczególnych szpitali 

wygląda tak, jak opisała pani Radna. Szpital Wojewódzki wie jakie możliwości mają szpitale 

covidowe i gdzie poszczególny pacjent powinien trafić – np. pacjenci, którym będzie 

potrzebne podłączenie do aparatury respiracyjnej trafiają do szpitali z OIOM-em. 

 

Przewodniczący komisji Sławomir Terebecki zapytał jak działa nocna i świąteczna opieka 

zdrowotna.   

 

Prezes Zarządu Spółki „Szpital Powiatowy w Gryfinie” Sp. z o.o. Piotr Ignaciuk 

powiedział, że wszystko w opiece świątecznej i nocnej funkcjonuje bez zmian. 

 

Przewodniczący komisji Sławomir Terebecki powiedział, że na nocnej opiece mogą teraz 

być wykonywane testy na obecność koronawirusa. Czy Gryfiński NOL je przeprowadza?  

 
Prezes Zarządu Spółki „Szpital Powiatowy w Gryfinie” Sp. z o.o. Piotr Ignaciuk 

odpowiedział, że tak, ale bardzo niewiele. Przeważnie pacjenci otrzymują skierowanie  

na wykonanie takiego testu poza NOL-em.  

 
Przewodniczący komisji Sławomir Terebecki zapytał czy szpital w Gryfinie,  

a w szczególności poradnie specjalistyczne dysponują tzw. szybkimi testami antygenowymi 

wykorzystywanymi do wykrycia covid. 

 

Prezes Zarządu Spółki „Szpital Powiatowy w Gryfinie” Sp. z o.o. Piotr Ignaciuk 

powiedział, że szpital nie otrzymał jeszcze tego rodzaju testów. 

 
Przewodniczący komisji Sławomir Terebecki zapytał czy szpital wykorzystywał możliwość 

skracania kwarantanny z pomocą testów dla personelu medycznego. 
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Prezes Zarządu Spółki „Szpital Powiatowy w Gryfinie” Sp. z o.o. Piotr Ignaciuk 

odpowiedział, że tak, jednakże zauważa wśród pracowników brak chęci powrotu do pracy  

w momencie, gdy szpital funkcjonuje jako szpital covidowy. 

 
Radna Joanna Kostrzewa zauważyła, że nowe przepisy już nie obejmują kwarantanną  

personelu medycznego. 

 
Zbyszek Szmaja zapytał czy w szpitalu w Gryfinie są pacjenci wentylowani mechanicznie. 
 
 
Prezes Zarządu Spółki „Szpital Powiatowy w Gryfinie” Sp. z o.o. Piotr Ignaciuk 

powiedział, że nie, ponieważ na przyjmowanie tego typu pacjentów jest potrzebna osobna 

decyzja Wojewody, a szpital w Gryfinie jej nie posiada.  

 
Przewodniczący komisji Sławomir Terebecki zapytał czy pacjenci przyjmowani na ZOL 

mają wykonywane testy na obecność koronawirusa. 

 
Prezes Zarządu Spółki „Szpital Powiatowy w Gryfinie” Sp. z o.o. Piotr Ignaciuk 

powiedział, że podjął decyzję o wykonywaniu testu każdemu pacjentowi skierowanemu przez 

lekarza POZ do ZOL-u, nawet jeżeli nie miał objawów i przyjmowani są tylko ci z wynikiem 

ujemnym. Pozostali pacjenci, którzy przyjeżdżają z innych szpitali do ZOL mają już taki test 

wykonany. 

 
Radna Teresa Sadowska wyraziła swoje podziękowanie i podziw dla pracy jaką wkłada 

Prezes Piotr Ignaciuk w to, by w tak ciężkich czasach szpital w Gryfinie nadal funkcjonował, 

czy to jako „normalny” czy też covidowy. Zapytała również czy wszystkie 32 łóżka  

są obecnie zajęte przez pacjentów covidowych. 

 

 Prezes Zarządu Spółki „Szpital Powiatowy w Gryfinie” Sp. z o.o. Piotr Ignaciuk 

odpowiedział, że nie i szczerze powiedziawszy szpital w Gryfinie na ten moment nie jest 

gotowy na przyjęcie 32 pacjentów, ponieważ przy każdym łóżku musiałoby się znajdować 

gniazdo z wyjściem tlenu do tlenoterapii. Na chwilę obecną brakujący tlen jest dowożony  

w butlach co powoduje dodatkowe koszy, ponieważ butle mają pojemność 40 bądź 50L,  

a pacjent z COVID-19 często potrzebuje ok. 12L do 17L/ minutę.  
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Radna Teresa Sadowska zapytała czy jeżeli szpital zostanie doposażony w dodatkowe 

zawory tlenowe to jego obłożenie będzie wynosiło 32 łóżka. 

 

Prezes Zarządu Spółki „Szpital Powiatowy w Gryfinie” Sp. z o.o. Piotr Ignaciuk 

odpowiedział, że na tę chwilę szpital jest w stanie przyjąć 19 pacjentów i tylu posiada, ciężko 

przewidywać jakie obłożenie może mieć szpital w Gryfinie, na daną chwilę szpitale  

w Szczecinie są wydolne, by przyjmować pacjentów w swoich oddziałach.  

 

Przewodniczący komisji Sławomir Terebecki zapytał jacy lekarze pracują z pacjentami 

zakażonymi koronawirusem – czy są to tylko interniści?  

 

Prezes Zarządu Spółki „Szpital Powiatowy w Gryfinie” Sp. z o.o. Piotr Ignaciuk 

odpowiedział, że w pomoc i opiekę medyczną zaangażowani są wszyscy lekarze  

i pielęgniarki, również położne.   

 
Wideokonferencję opuścił Prezes Zarządu Spółki „Szpital Powiatowy w Gryfinie” Sp. z o.o. 
Piotr Ignaciuk. 
 

 
Ad. 7.  
Przedstawienie propozycji do planu pracy Komisji na 2021 rok. 

 
Członkowie komisji przyjęli plan pracy przedstawiony przez Przewodniczącego  
i nie wnieśli uwag. 
 
 
Ad. 8.  
Sprawy różne, informacje i wolne wnioski. 

 

- brak. 

 

Na tym posiedzenie zakończono o godz. 16.05. 
 

Protokół sporządziła: 
 
Ada Wisławska 
 
 
 
 
 Przewodniczący Komisji 

 Sławomir Terebecki 


